

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

網上家長小組—與孩子講故事

敬啟者：

本校註冊社工李可欣姑娘將舉辦「網上家長小組」，更邀請了資深廣播及戲劇工作者向家長教授故事表達的技巧和簡易扮聲法，除了將所學服務學校外，家長亦可藉此增進親子關係，誠邀 貴家長參加，有關詳情如下：

<u>網上家長小組—與孩子講故事</u>	
日期	8/7、15/7、22/7/2022(逢星期五共三堂)
時間	早上十時三十分至十一時三十分(每堂1小時)
地點	ZOOM 網上舉行
費用	免費
備註	1) 請填妥表格交回班主任(如參加人數眾多，會優先讓家長義工參加) 2) 當報名確實後，社工 <u>李</u> 姑娘會透過電話短訊發放網上登錄連結 3) 家長出席兩堂或以上可獲出席證書和禮物包

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二二年七月五日

✂

網上家長小組—與孩子講故事

回條

敬啟者：本人_____ (學生姓名：_____) 願意 / 不願意參加貴校舉辦之「網上家長小組—與孩子講故事」，並同意社工李姑娘在報名確實後以電話短訊聯絡和發放網上登錄連結。

此 覆

元朗東莞同鄉會
王少強夫人幼稚園

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日 期：2022年 7月 ___日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:220703
5th July, 2022

Dear Parents,

Online Parent Workshop – Parent-child Reading

The registered social worker of our school, Miss Lee Ho Yan, will hold an "Online Parent Workshop", and invited the senior broadcast and drama speaker to teach parents the skills of storytelling and simple voice acting. In addition to serving the school, parents can improve parent-child relationship too. We cordially invite parents to participate the workshop. The details are as follows:

	Online Parent Workshop – Parent-child Reading
Date	8/7、15/7、22/7/2022 (Every Friday, total 3 lessons)
Time	10:30 am to 11:30 am (1 hour/lesson)
Venue	ZOOM
Fee	Free
Remark	1) Please fill in the form and return it to the class teacher (if the quota is exceeded, parent volunteers will be given priority) 2) When the registration is confirmed, Miss. Li will send the online login link via SMS. 3) Parent who attends two or more lessons will receive a certificate of attendance and a gift pack.

Yours faithfully

Cheng Ka Fung

Principal

✂-----

Online Parent Workshop – Parent-child Reading

Reply Slip

Dear Principal,

I am _____, the parent/guardian of the student _____
class _____, participates / not participate the ‘Online Parent Workshop –
Parent-child Reading’, and agrees to receive the login link via SMS.

Parents / Guardian’s Signature: _____

Contact number: _____

Date : _____

Note: Please tick the appropriate box.